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ПРОТОКОЛ 

от 

проведено заседание на ПК по Здравеопазване, спорт и младежки дейности (ЗСМД)  

 

Днес, 22.01.2025 г. (сряда), от 15.30 ч., в кабинета на председателя на ОбС, се проведе 

заседание на ПК по ЗСМД, в състав: 

 ПК по ЗСМД присъства Отсъства забележка 

1. Елисавета Иванова – председател     

2. Тодор Бекяров – зам.-председател     

3. Александър Алексиев- член     

4. Халил Халил – член     

5. Пламен Андреев - член     

 

 В заседанието участваха инж. Янко Йорданов – кмет на общината и Ан. Асенова – 

председател на ОбС. 

 Заседанието се откри и ръководи от Елисавета Иванова – председател на ПК по 

ЗСМД. 

 Председателят на комисията представи дневния ред и даде думата за предложения. 

 Предложения по дневния ред не постъпиха и председателят предложи прекратяване 

на разискванията. 

 С 5 гл. „за” предложението се прие. 

 Председателят подложи на гласуване предложения дневен ред. 

 С 5 гл. „за” се прие следния 

  

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1- 1. Докладна записка от Ан. Асенова – председател на ОбС, относно Отчет за дейността на 

Общински съвет Велики Преслав за периода 01.07.2024 г. - 31.12.2024 г. 

2- 2. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно Отчет за 

изпълнение решенията на ОбС - Велики Преслав за периода м. юли – декември 2024 г. 

3- 4. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно приемане на 

Годишната програма за управление и разпореждане с имоти – общинска собственост за 2025 

г. 
4- 5. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно актуализиране на 

„Програма за реализация на Плана за интегрирано развитие на община Велики Преслав за 

периода 2021-2027 г.“  

5- 8. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно приемане на 

Общински план за младежта за 2025 г. 

Допълнителна точка: Искане от „МБАЛ – Шумен“ АД, относно ремонт на Детско 

отделение. 

 

По т.1 Отчет за дейността на ОбС Велики Преслав за периода 01.07.2024 г. - 31.12.2024 г. 

Отношение по отчета взеха д-р Алексиев и Т. Бекяров. 

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 С 5 гл. „за“ докладната бе приета. 

 

 

По т.2: Отчет за изпълнение решенията на ОбС - Велики Преслав за периода м. юли – 

декември 2024 г. 

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 С 5 гл. „за“ докладната бе приета. 
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По т.3: приемане на Годишната програма за управление и разпореждане с имоти – общинска 

собственост за 2025 г. 
Отношение по докладната взеха Пл. Андреев и Х. Халил. 

Г-н Андреев поиска да му бъде предоставена справка за свободните имоти за 2025 г. 

Г-н Халил отправи въпрос към кмета по отношение на Справка № 1, а именно: - за какъв 

срок са сключени договорите с наемателите и поиска да му бъде предоставена справка за 

срока на наем.  

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 С 5 гл. „за“ докладната бе приета. 

 

 

По т.4: актуализиране на „Програма за реализация на ПИРО на Община Велики Преслав за 

периода 2021-2027 г.“  

 Д-р Алексиев взе отношение по докладната и заяви, че ще я подкрепи. 

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 С 5 гл. „за“ докладната бе приета. 

 

 

По т.5: приемане на Общински план за младежта за 2025 г. 

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 С 5 гл. „за“ докладната бе приета. 

 

 

Допълнителна точка: Искане от „МБАЛ – Шумен“ АД, относно ремонт на Детско 

отделение. 

Председателят на комисията, г-жа Ел. Иванова запозна съветниците с отправеното искане от 

МБАЛ - Шумен. 

Отношение по депозираното искане взеха д-р Ал. Алексиев и Пл. Андреев. 

Д-р Алексиев изказа мнение, че в искането не е посочено и не се вижда каква ще бъде 

вноската на държавата за този ремонт. Д-р Алексиев предложи - докладната да се приеме, а 

МБАЛ - Шумен да си търсят финансиране.  

Г-н Пл. Андреев допълни: „от написаното в искането, не става ясно какво точно ще включва 

ремонта. Необходимо е МБАЛ – Шумен да ни предоставят документи в какво точно ще се 

състои ремонта, както и количествено-стойностна сметка. 

 

 

 

 

 Поради изчерпване на дневния ред, заседанието бе закрито в 15,45 ч. 

 Настоящият протокол е изготвен в един екземпляр. 

 

 

 

 Елисавета Иванова,  п 

 Председател на ПК по ЗСМД           Изготвил: Т. Янкова 

 

 


